
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/1/10

z sesji Rady Gminy Gaszowice
w dniu 30 listopada 2010 roku.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.

Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad.l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości.

Otwarcia I Sesji Rady Gminy Gaszowice VI Kadencji zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy
o samorządzie gminnym dokonała naj starsza wiekiem radna - Pani Halina Rybarz -Adamik.
Na wstępie powitała radnych wybranych w poszczególnych okręgach wyborczych, wójta gminy
Pana Andrzeja Kowalczyka, sekretarza gminy Panią Sabinę Mańczyk, skarbnika gminy Panią Ewę
Grabowską, pracownika Urzędu gminy ds. obsługi biura Rady oraz radcę prawnego.

Poinformowała zebranych, że czuje się zaszczycona, iż jako najstarszej wiekiem Radnej przypadła
jej funkcja prowadzenia I Sesji nowo wybranej Rady Gminy do chwili wyboru Przewodniczącego
Rady VI kadencji 2010- 2014.
Stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 Radnych w Sesji uczestniczy 15, podkreśliła, że obrady są
prawomocne. Dodała, że porządek obrad otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

Następnie poinformowała, że ustawowy skład rady wynosi 15 radnych. Na podstawie listy
obecności stwierdza się, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do
prowadzenia obrad rady gminy Gaszowice, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz
podejmowanie prawomocnych uchwał. Dodała, że tematykę obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji.
Zawiadomienie wraz tematyką sesji - zał. do protokołu

Ad.2
Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego.
Sekretarz gminy a zarazem Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Gaszowicach - Pani
Sabina Mańczyk przedstawiła informację o przebiegu i wynikach wyborów do Rady Gminy
Gaszowice. Następnie wręczyła każdemu z radnych zaświadczenie o wyborze na radnego i złożyła
gratulacje wszystkim wybranym.

Ad.3
Ślubowanie radnych
Następnie zgodnie z art. 23 a ust. l ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym
(tekst jednolity Dz. U. z 2001r., Nr 142 poz. 1591 z późno zm.) Radni przystąpili do składania
ślubowania.

Radna Senior - Halina Rybarz-Adamik poprosiła wszystkich o powstanie, a następnie odczytała rotę
ślubowania następującej treści:

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej
mieszkańców",

Następnie najmłodszy radny Krzysztof Lorek odczytał z listy obecności kolejno imiona i
nazwiska radnych, po czym każdy z nich według swojego wyboru odpowiadał "ślubuję" bądź też
"ślubuję tak mi dopomóż Bóg"



W dalszej kolejności Pani Halina Rybarz-Adamik stwierdziła, że wszyscy radni złożyli ślubowanie,
a tym samym objęli mandaty radnych Rady Gminy Gaszowice, złożyła wszystkim radnym gratulacje
i życzenia zadowolenia oraz satysfakcji z dobrze pełnionej roli jaka przypadła w udziale każdemu
radnemu.

Ad.4
Radna Halina Rybarz -Adamik poinformowała iż przystępuje się do realizacji punktu 4. Podjęcie
uchwały o wyborze Przewodniczącego RadY[Gminy Gaszowice, który składa się z następujących
podpunktów zamieszczonych w porządku ob,ad:

1) zgłaszanie kandydatów na funkcj przewodniczącego Rady Gminy;
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej;
3) przeprowadzenie głosowania (taj~ego);
4) ogłoszenie wyników głosowania.

Radna senior poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.
Radny Marek Masarczyk zgłosił kandydaturę radnego Piotra Góreckiego, Radna Ewa Biemacka
zgłosiła kandydaturę Pana Damiana Krauze. Obydwoje kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie.
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń list~ kandydatów została zamknięta.
Przewodnicząca-senior - Radna Halina Rybarz-Adamik zaproponowała, aby przystąpić do
powołania z radnych trzyosobowej komisji skrutacyjnej.
Podano następujące osoby:

radny Marek Masarczyk
radny Mieczysław Szymik
radna Barbara Watoła

Radna Halina Rybarz-Adamik zapytała zgłoszonych, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji.
Wszyscy wyrazili zgodę.
Zwróciła się do radnych o uwagi do proponowIanego składu komisji skrutacyjnej?
Nie zgłoszono uwag.
Następnie poddała pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej:
Glosowanie: I

12 - głosów "za" I
O - głosów "przeciw"
3 - głosy "wstrzymujące się"

Radna senior po przeprowadzonym głosowaniu stwierdziła, że Rada Gminy Gaszowice powołała
komisję skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady.

O łoszono trzvmi l J~ . . k .... . k dg oszono trzymmutową przerwę w ce u ukonstytuowania SIę ormsji l przygotowania art o
głosowania.

Komisja Skrutacyjna wybrała spośród swego składu przedwodniczącego, którym został radny
Marek Masarczyk. I

Następnie Przewodnicząca obrad zwróciła się do radcy prawnego aby przedstawił zasady
głosowania.
Radca prawny mgr Zbigniew Pławecki poinformował, że: "Glosowanie jest głosowaniem tajnym.
Radni glosują na kartkach opatrzonych Jieczęcią Rady Gminy. Każdy radny otrzyma kartę
do głosowania z nazwiskiem i imieniem dwóch kandydatów ujętych w porządku
alfabetycznym na Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.
Przy każdym nazwisku znajdować się będ~ie kratka. Głosując za wyborem danego kandydata
stawiamy znak "X" w kratce przy jego nakisku.
Głos ważny to karta z jednym skre~leniem, bądź karta bez skreślenia (głos ważny
wstrzymujący).
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Karta zawierająca więcej niż jedno skreślenie traktowana będzie jak głos nieważny.
Do wyboru Przewodniczącego Rady Gminy wymagana jest również bezwzględna większość
głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady.

Komisja przygotowała kartki do głosowania, po czym przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
wyczytywał kolejno z listy imiona i nazwiska obecnych na sesji radnych rozdając karty do
głosowania. Radni po dokonaniu aktu głosowania wrzucali karty do urny.

Po oddaniu głosu i wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego wyczytanego z listy
Przewodnicząca-Senior ogłosiła kilkuminutową przerwę w obradach w celu obliczenia głosów
i podania wyników głosowania.

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił wyniki głosowania tajnego,
w wyniku którego Przewodniczącym Rady Gminy Gaszowice został radny Piotr Górecki, na
którego oddano 9 głosów, natomiast na radnego Damiana Krauzego głosowało 6 radnych, na
ogólną liczbę 15 radnych.
Protokół Komisji Skrutacyjnej - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Następnie Przewodnicząca-senior - radna Halina Rybarz-Adamik stwierdziła, że w wyniku
głosowania tajnego została podjęta uchwała o wyborze Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice
i odczytała jej treść.
Uchwała Nr 1/1/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie
wyboru Przewodniczacego Rady Gminy Gaszowice - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu

Ad.5
Radna-Senior złożyła gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady i poprosiła go
o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym oraz dalsze prowadzenie obrad.
W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy Gaszowice, który złożył gratulacje oraz wręczył kwiaty
nowemu Przewodniczącemu Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Piotr Górecki podziękował za wybór i poprosił całą Radę o
wspólne działanie dla dobra gminy.
Przewodniczący Rady - zgodnie z tematyką sesji zaproponowaną przez Przewodniczącego
poprzedniej kadencji odczytał pozostałe punkty do zrealizowania

6.Podjęcie uchwały o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,

2) powołanie komisji skrutacyjnej,

3) przeprowadzenie głosowania,

4) ogłoszenie wyników głosowania.

7.Zamknięcie obrad sesji.

Następnie zgłosił propozycje zmian:
Proponuje się aby porządek obrad rozszerzyć o następujące punkty:

1. Powołanie komisji rewizyjnej oraz pozostałych komisji Rady Gminy Gaszowice
2. Sprawozdanie z prac Wójta.
3. Wolne głosy i wnioski.

Natomiast punkt 7 dotyczący zamknięcia obrad sesji otrzyma ostatni numer.

Zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś pytania, uwagi.
Nie wniesiono uwag do zaproponowanych zmian.
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Następnie Przewodniczący Rady zaproponował aby powyższe zmiany porządku obrad
przegłosować on blok. Nie wniesiono sprzeciwu.
W związku z tym poddał w/w zmiany pod głosowanie.
Głosowanie:

l S - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie.
W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco:

6.Podjęcie uchwały o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.

l) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,

2) powołanie komisji skrutacyjnej,

3) przeprowadzenie głosowania,

4) ogłoszenie wyników głosowania.

7. Powołanie komisji rewizyjnej oraz pozostałych komisji Rady Gminy Gaszowice

8. Sprawozdanie z prac Wójta.

9. Sprawy bieżące
10. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ktoś chce zabrać głos w sprawie
przedstawionego porządku obrad.
Nie zgłoszono uwag, w związku z czym stwierdził, że Rada Gminy będzie obradowała według
wyżej ustalonego przez Radę Gminy porządku obrad.

Ad.6.
Przewodniczący Rady poinformował, iż przystępuje się do realizacji punktu 6. Podjęcie uchwały o
wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gaszowice, który składa się z następujących
podpunktów zamieszczonych w porządku obrad:

l) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Gminy;
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej;
3) przeprowadzenie głosowania (tajnego);
4) ogłoszenie wyników głosowania.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy
Gaszowice.
Radni: Józef Szawerna, Gabriela Oślizło i Halina Rybarz-Adamik zgłosili kandydaturę
radnego Damiana Krauzego.
Następnie zwrócił się do zgłoszonego kandydata czy wyraża zgodę na kandydowanie. Kandydat
radny Damian Krauze wyraził zgodę.
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń lista kandydatów została zamknięta.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady stwierdził, że kandydatem na Wiceprzewodniczącego
Rady jest radny Damian Krauze.

Przewodniczący Rady - pan Piotr Górecki zaproponował aby pozostał ten sam skład Komisji
Skrutacyjnej, którą powołano do wyboru Przewodniczącego Rady. Nie wniesiono sprzeciwu.
Zwrócił się zatem do komisji skrutacyjnej czy wyraża zgodę na pracę W Komisji Skrutacyjnej do
przeprowadzenia wyborów Wiceprzewodniczącego Rady. Komisja Skrutacyjna wyraziła zgodę.
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Następnie poddał wniosek aby Komisja Skrutacyjna pracowała w tym samym składzie pod
głosowanie:
Głosowanie:

12 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
3 - głosy "wstrzymujące się"

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdził, że Rada Gminy Gaszowice powołała Komisję
Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady, ustalając iż w skład
Komisji Skrutacyjnej wchodzą następujące osoby: radny Marek Masarczyk, radny Mieczysław
Szymik, radna Barbara Watoła.

Ogłoszono trzyminutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania kart do
głosowania.

Następnie Radca prawny mgr Zbigniew Pławecki przedstawił zasady głosowania.
Głosowanie jest głosowaniem tajnym. Radni głosują na kartkach opatrzonych pieczęcią Rady
Gminy. Każdy radny otrzyma kartę do głosowania z imieniem i nazwiskiem radnego -
kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gaszowice. Obok nazwiska kandydata
znajdują się dwie kratki - kratka obok słowa "TAK" i kratka obok słowa "NIE" Głos ważny
to taki, gdy na karcie do głosowania będzie znak X w jednej z kratek (na "TAK" bądź na
"NIE" ), lub też nie będzie w ogóle skreśleń.
Karta bez skreśleń to głos ważny - wstrzymujący.
Natomiast karta z dwoma skreśleniami (i w kratce "TAK" i w kratce "NIE") to głos
nieważny.
Aby kandydat został wybrany musi uzyskać zgodnie z art. 19 ustawy o samorządzie gminnym
bezwzględną większość głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady.

Komisja przygotowała kartki do głosowania, po czym przewodniczący Komisji Skrutacyjnej
wyczytywał kolejno z listy imiona i nazwiska obecnych na sesji radnych rozdając karty do
głosowania. Radni po dokonaniu aktu głosowania wrzucali karty do urny.

Po oddaniu głosu i wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego wyczytanego z listy
Przewodnicząca-Senior ogłosiła kilkuminutową przerwę w obradach w celu obliczenia głosów
i podania wyników głosowania.

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił wyniki głosowania tajnego,
w wyniku którego Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Gaszowice został radny Damian Krauze.
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych - na kandydata oddano 13 głosów "za" i 2 głosy
"przeciw".
Protokół Komisji Skrutacyjnej - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania tajnego została podjęta
uchwała o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gaszowice i odczytał jej treść.
Uchwała Nr 1/2/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 20 listopada 2010 r. w sprawie
wyboru Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Gaszowice - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu

Ad.7.
Powołanie komisji rewizyjnej oraz pozostałych komisji Rady Gminy Gaszowice

Radna Halina Rybarz-Adamik podała wniosek, aby każdy radny pracował tylko w jednej komisji
W/w wniosek poddano pod głosowanie.
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Closowan~e:

o - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Następnie radna Halina Rybarz - Adamik wnioskowała aby powołano 3 komisje Rady Gminy
jak dotychczas tj.

Komisję Rewizyjną
Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży
Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów

W/w wniosek poddano pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Następnie Przewodniczący Rady Piotr Górecki wnioskował aby ustalono ilościowe składy
osobowe poszczególnych komisji:
- czteroosobowy skład Komisji Rewizyjnej
- czteroosobowy skład Komisji Oświa~, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży
- sześcioosobowy skład Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów
W/w wniosek poddano pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Radca prawny zabrał głos informując, że zgodnie z §20 ust 3 i 4 Rada Gminy Gaszowice może
wprowadzić zasadę wyboru przewodniczącego komisji przez Radę oraz zastrzec do swojej
właściwości zatwierdzenie wyboru przewodniczącego komisji i jego zastępcy.
W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, aby członkowie poszczególnych
komisji wybrali spośród siebie przewodniczącego, a następnie Rada wybierze go w drodze
głosowania.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
1 - głos "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

W związku z przeprowadzonym głosowaniem Przewodniczący Rady stwierdził iż Rada poprzez
głosowanie dokona wyboru Przewodniczących poszczególnych komisji.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę.

Po przerwie przystąpiono do powołania Komisji Rewizyjnej

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej
przedmiotu działania i składu osobowego.
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o podanie radnych do składu Komisji Rewizyjnej
w przypadku podania większej ilości radnych - więcej niż czterech, każdego radnego z osobna
podda się pod głosowanie.

Podano nastypujące kandydatury na członków komisji rewizyjnej:
1. Radny Marek Masarczyk
2. Radny Krzysztof Lorek
3. Radna Gabriela Oślizło
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4. Rady Józef Szawerna
5. Radny Andrzej Cieślok
6. Radna Małgorzata Witek

Kandydaci wyrazili zgodę na prace w Komisji Rewizyjnej.
Radny Ryszard Jacek złożył wniosek formalny o zamkniecie listy kandydatów.
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.

Glosowanie:
15 - głosów "za"

O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Wniosek przyjęto jednogłośnie.
W związku z tym, że ustalono czteroosobowy skład komisji rewizyjnej, a podano sześciu radnych
na członków jak wcześniej ustalono należy przegłosować każdą kandydaturę z osobna. W wyniku
głosowania jawnego radni otrzymali następuj ące ilości głosów:

1. radny Marek Masarczyk - 14 głosów "za"
2. radny Krzysztof Lorek - 11 głosów "za"
3. radna Gabriela Oślizło - 10 głosów "za"
4. rady Józef Szawerna - 9 głosów "za"
5. radny Andrzej Cieślok - 10 głosów "za"
6. radna Małgorzata Witek - 4 głosów "za"

Po przeprowadzeniu jawnego głosowania ustala się następujący skład Komisji Rewizyjnej
1. radny Marek Masarczyk - 14 głosów "za"
2. radny Krzysztof Lorek - 11 głosów "za"
3. radna Gabriela Oślizło - 10 głosów "za"
4. radny Andrzej Cieślok - 10 głosów "za"

Wybrani członkowie komisji przedstawili kandydaturę Gabrieli Oślizło na Przewodniczącą komisji.
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Gabrieli Oślizło na
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.

Głosowanie:
10 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
5 - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady po przegłosowaniu stwierdził, że powołuje się radną Gabrielę Oślizło na
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice.
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu działania i składu osobowego i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR 1/3110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 listopada 2010 r.
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu
działania i składu osobowego - stanowi załącznik do protokołu.
Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury,
Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu
działania i składu osobowego.
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Przewodniczący Rady zwrócił się o podanie radnych do składu Komisji Oświaty... w przypadku
podania większej ilości radnych - więcej niż czterech, każdego radnego z osobna podda się pod
głosowanie.
Podano następujące kandydatury na członków Komisji Oświaty ...

1. radna Halina Rybarz -Adamik
2. radny Jerzy Kawulok
3. radna Małgorzata Witek
4. radna Barbara Watoła

Kandydaci wyrazili zgodę na prace w Komisji Oświaty ...
Więcej kandydatów nie zgłoszono w związku z tym Przewodniczący zamknął listę kandydatów.
Następnie poddano pod głosowanie w/w kandydatury.
W wyniku głosowania jawnego radni otrzymali następujące ilości głosów:

1. radna Halina Rybarz -Adamik - 15 głosów "za"
2. radny Jerzy Kawulok - 14 głosów "za"
3. radna Małgorzata Witek - 14 głosów "za"
4. radna Barbara Watoła - 15 głosów "za"

Po przeprowadzeniu jawnego głosowania ustala się następujący skład Komisji Oświaty ...
1. radna Halina Rybarz -Adamik
2. radny Jerzy Kawulok
3. radna Małgorzata Witek
4. radna Barbara Watoła

Wybrani członkowie komisji przedstawili kandydaturę Haliny Rybarz-Adamik na Przewodniczącą
komisji. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Haliny Rybarz-Adamik na
Przewodniczącą Komisji Oświaty ...

Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady po przegłosowaniu stwierdził, że powołuje się radną Halinę
Rybarz-Adamik na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży Rady Gminy Gaszowice.

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw
Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu działania
i składu osobowego i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głos "wstrzymujący się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR 1/4/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie
powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży Rady
Gminy Gaszowice, usl alenia jej przedmiotu działania i składu osobowego stanowi załącznik
do protokołu.
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Następnie przystąpiono do powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
iFinansów Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu działania i składu osobowego.
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych o podanie radnych do składu Komisji Rozwoju ...
Podano następujące kandydatury na członków Komisji Rozwoju ...

l. radna Ewa Biemacka
2. radny Ryszard Jacek
3. radny JózefSzawema
4. radny Mieczysław Szymik
5. radny Szymon Korbel
6. radny Damian Krauze

Kandydaci wyrazili zgodę na prace w Komisji.

W wyniku głosowania jawnego radni otrzymali następujące ilości głosów:
l. radna Ewa Biemacka - 14 głosów "za"
2. radny Ryszard Jacek - 14 głosów "za"
3. radny Józef Szawema - 14 głosów "za"
4. radny Mieczysław Szymik - 15 głosów "za"
5. radny Szymon Korbel - 14 głosów "za"
6. radny Damian Krauze - 14 głosów "za"

Po przeprowadzeniu jawnego głosowania ustala się następujący skład Komisji Rozwoju ...
1. radna Ewa Biemacka
2. radny Ryszard Jacek
3. radny JózefSzawema
4. radny Mieczysław Szymik
5. radny Szymon Korbel
6. radny Damian Krauze

Wybrani członkowie komisji przedstawili kandydaturę Ewy Biemackiej na Przewodniczącą
komisji. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Ewy Biemackiej na Przewodniczącą
Komisji Rozwoju ...

Głosowanie:
15 - głosów "za"

O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady po przegłosowaniu stwierdził, że powołuje się radną Ewę Biemacką na
Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów Rady Gminy
Gaszowice.
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Ochrony Środowiska i Finansów Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu działania
i składu osobowego i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie:
15 - głosów "za"

O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR 1/5/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 listopada 20l0r.
w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów
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Rady Gminy Gaszowice, ustalenia jej przedmiotu działania i składu osobowego stanowi
załącznik do protokołu

Ad.8.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
tj. od 10.11.2010 r. do 30.11.2010 r. następującej treści:

1. 10 listopada uczestniczyłem w podsumowaniu sezonu lotowego rejonu w Gaszowicach.
2. 13 listopada odbyło się uroczyste powitanie arcybiskupa Damiana Zimonia podczas jego

wizytacji parafii w Gaszowicach.
3. 14 listopada odbył się w OKiS Gaszowice koncert muzyki gospel.
4. 16 listopada uczestniczyłem w Jastrzębiu Zdroju w Zgromadzeniu Ogólnym Subregionu

Zachodniego.
5. 17 listopada uczestniczyłem w Katowicach w uroczystościach pogrzebowych zmarłego

wybitnego kompozytora Henryka Mikołaja Góreckiego.
6. 18 listopada odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.
7. 18 listopada odbyło się również zgromadzenie wspólników PWiK - przekazanie majątku.
8. 18 listopada uczestniczyłem w spotkaniu hodowców gołębi pocztowych - sekcja

Gaszowice.
9. 20 listopada odbył się w OKiS Gaszowice turniej skata o puchar niepodległości, na której

otrzymałem srebrną odznakę Polskiego Związku Skata Sportowego.
10. 20 listopada odbyła się msza i spotkanie członków chóru Belcanto z okazji święta św.

Cecylii - patronki chórów.
11. 23 listopada odbyło się spotkanie robocze z sołtysami Gminy.
12. 25 listopada uczestniczyłem na zaproszenie Stowarzyszenia GRONO w biesiadzie z okazji

Dnia Seniora.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:

1. Sześć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010.
2. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki 3479/230 położnej
w Czernicy przy ul. Powstańców.

3. Zarządzenie w sprawie nabycia na rzecz gminy Gaszowice nieruchomości gruntowej
położonej w Szczerbieach na utworzenie drogi gminnej.

4. Zarządzenie w sprawie udzielenia dotacji w formie małego grantu i zawarcia z wybranym
podmiotem umowy wsparcia realizacji zadania.

5. Zarządzenie w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się
o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego.

6. Zarządzenie w sprawie przeprowadzenia kontroli zadań realizowanych przez podmioty
korzystające z dotacji Gminy w roku 2010.

7. Zarządzenie w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata
następne.

8. Zarządzenie w sprawie przyjęcia projektu budżetu na rok 2011.
W okresie międzysesyjnym nie odbyły się żadne przetargi.

Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad.9.
Sprawy bieżące
- Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących komisji stałych Rady o zwołanie
pierwszych posiedzeń komisji, celem przygotowania projektów planów pracy komisji.
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- Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 24h ust 4 ustawy o samorządzie
gminnym radny składa pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia
ślubowania.
- Poinformował radnych, że projekt budżetu na 2011 rok oraz Wieloletnia prognoza finansowa
Gminy Gaszowice na rok 2011 i lata następne są do wglądu w Biurze Rady, każdy radny otrzyma
ten dokument w materiałach na jedną z kolejnych sesji.
- Protokół ze spotkania komisji Monitorującej działalność Oczyszczalni Ścieków w Suminie z dnia
15 października 2010 roku jest do wglądu w biurze Rady.
Następnie Sekretarz Gminy poinformowała, że termin następnej Sesji jest uzależniony od
ogłoszenia zbiorczych wyników na wójtów, burmistrzów i prezydentów i daty publikacji
obwieszczenia PKW w Dzienniku Ustaw. Ślubowanie Wójta powinno być złożone w terminie
7 dni od ogłoszenia wyników. Przewiduje się, że sesja będzie zwołana na dzień 14 grudnia 2010r.

Radny Mieczysław Szymik zwrócił się z pytaniem dotyczącym przekazywania i dostarczania
dokumentów na sesje Rady Gminy. Zaproponował aby było to na dotychczasowych zasadach.
Przewodniczący Rady poinformował, że materiały na sesję będą do odbioru w ustawowym terminie
w Urzędzie gminy w biurze Rady. Sekretarz gminy dodała, że ta forma była stosowana w ubiegłej
kadencji i nie było żadnych problemów. Rada nie wniosła uwag do przedstawionej propozycji
w zakresie odbioru dokumentów.

Wójt gminy przedstawił Radzie korespondencję, dotyczącą instalacji stacji telefonii komórkowej
operatora IT Polpager. Operator jest zainteresowany dzierżawą części dachu celem zainstalowania
urządzeń składających się na stację bazową telefonii komórkowej na budynku Urzędu Gminy
Gaszowice lub Ośrodku Kultury i Sportu bądź też na budynku Szkoły Podstawowej - informując
jednocześnie, że Gmina nie jest tym zainteresowana. Rada nie wniosła uwag w tej sprawie.
Poinformował również, iż w związku z wezwaniem do usunięcia naruszenia prawa trwają
przygotowania do zmiany uchwały Rady Gminy dotyczącej ustalenia wysokości opłat za
świadczenia w przedszkolach prowadzonych przez gminę.

Radna Barbara Watoła poinformowała, że Stowarzyszenie U'RWIS organizuje Mikołaja dla dzieci
w Gminie Gaszowice, w związku z czym zwróciła się z prośba do chętnych radnych o podarowanie
cukierków dla dzieci.

Radny Józef Szawerna zwrócił się do Wójta o podanie informacji dotyczących odśnieżania dróg
w Gminie Gaszowice.
Wójt odpowiada że zostały zawarte umowy dotyczące zimowego utrzymania dróg gminnych
w sezonie 201012011. W sołectwach Szczerbice i Piece zadanie wykonywać będzie firma: PHU
Oktan II Marian Procek za kwotę 96,30 zł brutto/rbg natomiast w sołectwach Czernica i Łuków Śl.
Firma: Transport i Usługi Ciągnikiem Andrzej Żuchowicz za kwotę 90,00 zł brutto/rbg. Utrzymanie
dróg w sołectwie Gaszowice należy do Zakładu Obsługi Komunalnej w Gaszowicach.
Poinformował, że podobnie jak w poprzednich sezonach drogi na terenie Gminy Gaszowice będą
utrzymywanie "na biało", a miejsca niebezpieczne tzn. podjazdy, zakręty, skrzyżowania będą
posypywanie piaskiem lub żużlem. W sytuacjach awaryjnych zostanie użyta sól przemysłowa, a
także wynajęty zostanie dodatkowy sprzęt drogowy. Koordynatorami zadania w poszczególnych
sołectwach są sołtysi, a całej akcji Zakład Obsługi Komunalnej w Gaszowicach.

Radny Szymon Korbel zwrócił się do radcy prawnego z prośbą o przygotowanie opinii prawnej
dotyczącej pełnienia funkcji zarówno Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej i radnego. Radca prawny
mgr Zbigniew Pławecki powiedział że po przeanalizowaniu dokumentów zajmie stanowisko w tej
sprawie.
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Radny Mieczysław Szymik zwrócił się z prośbą ze względu na wzmożony ruch na ulicy
Radoszowskiej o ustawienie lustra w Szczerbieach przy ulicy Radoszowskiej na przeciw wyjazdu
z ulicy Górskiej.

Radna Ewa Biernacka zwróciła się do Wójta, aby zabezpieczyć wyjazd z ulicy Granicznej na ulicę
Rybnicką w Szczerbicach, ponieważ w tym miejscu obsunęła się ziemia przy rowie. Wójt
odpowiada, że sprawa tajest znana w Urzędzie Gminy, gdyż wcześniej zgłaszał to sołtys.

Radna Barbara Watoła zwróciła się do Wójta o rozważenie możliwości wykonania przejścia dla
pieszych w Łukowie Śl. na ulicy Wolności przy sklepie "Lewiatan".
Wójt odpowiada, że sprawa ta dotyczy drogi powiatowej, w związku z czym zostanie przekazana
do załatwienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku

Ad. lO.
Zamknięcieobradsesji
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął I sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała
I-I Anna Zimny
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